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Obec Kostelec u Holešova

Kostelec u Holešova č. p. 58, 768 43 Kostelec u Holešova
tel.č.: 573 385 129, 573 385 069 | e-mail: obeckuh@volny.cz

Z Á P I S
zasedání Zastupitelstva č. 3 obce Kostelec u Holešova

konané dne 20. 12. 2022 v zasedací místnosti OÚ od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17:00-19:28
Přítomno: 13
Omluveni: 2 ( Ing. Iva Hašková a Roman Pospíšilík )
Neomluveni: 0
Předsedající: Petr Měrka
Zapisovatel*: Mgr. Aleš Pospíšilík
Ověřovatelé zápisu: Ing. Tomáš Marek, Ing. Martin Dulava, Ph.D

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Veřejné zasedání zastupitelstva zahájil starosta obce v 17:00 hod.

Bylo zvoleno pracovní předsednictvo:  Petr Měrka, Aleš Pospíšilík, Hana Helsnerová
Hlasování: 13 - 0 - 0
Byla zvolena návrhová komise: Miluše Václavková, Dušan Marek, Kateřina Packová
Hlasování:  13 - 0 - 0
Byli zvoleni ověřovatelé zápisu: Martin Dulava, Tomáš Marek
Hlasování:  13 - 0 - 0

Informace:
- V průběhu jednání ZO je pořizován zvukový záznam, který slouží pro potřeby vyhotovení zápisu. Zápis bude
pořizovat Aleš Pospíšilík - místostarosta.

Program jednání:

1. Zahájení
2. Informace o činnosti OÚ
3. Schválení hospodaření obce dle rozpočtového provizoria na 1. čtvrtletí roku 2023
4. Schválení rozpočtového opatření č. 3/2022
5. Schválení určeného zastupitele
6. Schválení příspěvku na stravné pro uvolněného zastupitele
7. Schválení používání soukromého vozidla pro služební účely
8. Schválení prodeje obecního pozemku p. č. 245/15 v k. ú. Kostelec u Holešova
9. Žádost o odprodej obecního pozemku p. č. 736/49 a st. 530 v k. ú. Kostelec u Holešova
10. Zpráva kontrolního výboru
11. Zpřístupnění informací ze spisové služby Kontrolnímu výboru
12.  Projednání  protokolu  o  kontrole  výkonu  samostatné  působnosti  provedené  u  obce  Kostelec
u Holešova na základě § 129 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení) ve znění pozdějších
předpisů
13. Projednání zápisu č. 142/2022/EKO z dílčího přezkoumání hospodaření obce Kostelec u Holešova,
IČO 00287342 za rok 2022
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14. Schválení členů finančního výboru
15. Dodatek č. 1 ke smlouvě Č. 1190901718 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí
České republiky
16. Návrh na schválení mimořádné odměny členům kulturní komise při OÚ Kostelec u Holešova
17. Diskuze
18. Závěr

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje program zasedání zastupitelstva č. 3

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/3Z/2022 bylo schváleno.

2. Informace o činnosti OÚ

Dne 28.11.2022 proběhlo zasedání RO č. 2

usnesením 2/2R/2022 Rada obce revokovala usnesení č. 5/1R/2022.

usnesením 3/2R/2022 Rada obce schválila žádost firmy RAAB Computer o umístění zařízení pro poskytování
internetu v Domě seniorů v Kostelci u Holešova.

usnesením 4/2R/2022 Rada obce odsouhlasila vydání nákupních poukázek v hodnotě 350,- Kč seniorům starším
80 let na nákup zboží v místních obchodech.

Dne 05.12.2022 proběhlo zasedání RO č. 3

usnesením 2/3R/2022 Rada obce schválila poskytnutí příspěvku na dopravu firmě Paulla s. r. o. 

usnesením 3/3R/2022 Rada obce pověřila starostu obce uzavřením smlouvy s firmou Paulla s. r. o.

usnesením 4/3R/2022 Rada obce schválila povolení sjezdu k novostavbě rodinného domu na parc. č. 611/4 v k.
ú. Kostelec u Holešova.

usnesením 5/3R/2022  Rada  obce  schválila  provedení  stavební  úpravy  dle  žádosti  ředitelky  ZŠ  Kostelec
u Holešova.

Dne 19.12.2022 proběhlo zasedání RO č. 4

usnesením 2/4R/2022 Rada obce schvalila smlouvu číslo 2023002 o nakládání s komunálním odpadem.

usnesením 3/4R/2022 Rada obce pověřila starostu obce Kostelec u Holešova pana Petra Měrku podpisem
smlouvy č. 2023002 s TS Holešov.

usnesením  4/4R/2022  Rada  obce  schválila  jako  administrátora  zakázky  Navýšení  kapacit  MŠ  Kostelec
u Holešova ND agentura s.r.o. nám. T. G. Masaryka 1281, 760 01 Zlín.

usnesením 5/4R/2022 Rada obce schválila jako administrátora zakázky Chodníky v Kostelci u silnice III/4903
ND agentura s.r.o. nám. T. G. Masaryka 1281,760 01 Zlín.
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Další činnost za uvedené období:

Dne 16.11.2022 se starosta obce zúčastnil konzultace na Státním fondu dopravní infrastruktury k rekonstrukci
chodníků.

Dne  21.11.2022  starosta  obce  absolvoval  konzultaci  s  právní  kanceláří,  která  má  na  starosti  jednání
se společností NY Legal s. r. o.,

Dne 22.11.2022 účast starosty obce na členské schůzi pro hospodaření a nakládání s odpady v Osíčku.

Dne 29.11.2022 účast starosty obce na setkání starostů měst a obcí Zlínského kraje ve Zlíně.

Dne 06.12.2022 účast starosty obce na valné hromadě dobrovolného svazku obcí Holešovsko na Rusavě.

Dne 08.12.2022 účast starosty obce na pracovní porada na správu místních poplatků ve Zlíně.

Dne 13.12.2022 účast starosty obce na konzultačním dni ministerstva vnitra ve Zlíně

Dne 14.12.2022 účast starosty obce na pracovní poradě nových starostů ve Zlíně.

Diskuze:
Zastupitel Petr Hlobil: Co RO vedlo k tomu, že schválila firmě Paulla s. r. o. příspěvek na dopravu?
Starosta obce Petr Měrka Zejména pro občany Karlovic tato služba má význam a chtěli jsme, aby

zůstala zachována.
Zastupitel Petr Hlobil 14.10.2019 tato firma žádala tento příspěvek a minulá RO tento příspěvek

odmítla, protože do obce zajíždějí i jiné pojízdné prodejny, které žádný
příspěvek nežádají. Dále proto, že okolní obce společnosti Paulla s.r.o.
neplatí žádné příspěvky a také z důvodu, že v Kostelci jsou dva obchody,
kde je možné si obdobný sortiment pořídit. SNK 2014 zastupující 30%
občanů naší obce to nepovažuje za šťastné řešení a nedoporučuje takovou
smlouvu uzavřít. Pokud již byla smlouva uzavřena, tak upozorňujeme
na obecní vyhlášku č. 5, kdy obec umožňuje těmto prodejcům bezplatný
prodej za využívání veřejného prostranství. V roce 2019 sdělila RO, pokud
by požadovala společnost tento příspěvek, tak jí obec bude účtovat
poplatek za užití veřejného prostranství dle znění této vyhlášky. Firma zde
zastaví za účelem prodeje vždy, protože má Kostelec tzv. "na trati" Kostelci
je cca 1000 obyvatel a společnosti se vyplatí zde zajíždět i bez onoho
příplatku.

Starosta obce Petr Měrka Současná RO zastupující 70% občanů této obce si myslí, že to smysl má.
Zastupitel Petr Hlobil Řekli jsme (SNK 2014), že chceme spolupracovat s každým, kdo přijde

s dobrým nápadem, který bude pro obec přínosem, takže my jsme
považovali tento návrh za přínos, pokud vy to tak nemáte, rozumím tomu.

Petr Hlobil z pléna Já k tomu jenom dodám, v minulém volebním období jsme tady řešili
podporu obchodu na Domě seniorů. Tohle je vlastně konkurence, která
do obce dojíždí. My na jednu stranu podporujeme obchod na Domě seniorů
z Roštění, složitě jsme jednali, jak jim tu dotaci poskytnout. A teď vlastně
podporujeme konkurenci, která přijíždí do obce.

Starosta obce Petr Měrka Já si myslím, že dámy z Domu seniorů nebudou utíkat na náves, aby si
nakoupily u Paully.

Petr Hlobil z pléna Ale chodí tam lidé z Louček, jenom říkám, že je to trochu spor
v podporování jednoho a druhého.

Zastupitel Jiří Čúzy Zní zde pořád "Centrum Kostelce u Holešova", ale běžte se podívat
do Karlovic, kolik je tam lidí u toho obchodu a bylo by to smutné, kdyby
kvůli 900,-Kč měsíčně jsme přišli o ten obchod na těch Karlovicích.

Zastupitel Petr Hlobil V roce 2019 žádali 1.200,-Kč, nedostali je a zajížděli sem dál. Pro ně je to
podnikání, tak to zkusili takovým jednoduchým "mailíkem". V minulosti
poslali návrh smlouvy dopisem, měli jsme více podkladů než vy jednu
stručnou mailovou zprávu a na základě té jste se rozhodli.
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Starosta obce Petr Měrka Nerozhodovali jsme se na základě mailové zprávy, ale na základě
důkladného zvážení žádosti.

Místostarosta Aleš Pospíšilík Smlouva zatím uzavřena není.
Zastupitel Petr Hlobil Ještě tady mám jeden dotaz. Usnesení 4/3R/2022 povolení sjezdu

k rodinnému domu na parcele...to je ten pan Belza. Jen se chci zeptat, to je
povolení sjezdu a bude k tomu nějaká, když to tak řeknu smlouva nebo
věcné břemeno uzavřena na tuto záležitost?

Starosta obce Petr Měrka Uzavřeli jsme smlouvu o povolení přejezdu.
Zastupitelka Hana Helsnerová Smlouvu na sjezd.
Starosta obce Petr Měrka Smlouva na sjezd na obecní pozemek.
Zastupitel Petr Hlobil Jen, že tam mohou potom jít sítě, takže záleží jaký ten sjezd bude.
Starosta obce Petr Měrka Zatím tam sítě nejsou, protože jste vodovod zrušili.
Zastupitel Petr Hlobil Jednou se tam třeba sítě budou vést, tak jen, jestli tam bude věcné

břemeno.
Starosta obce Petr Měrka To je obecní pozemek a jen povolujeme vybudování zpevněného nájezdu.
Místostarosta Aleš Pospíšilík Navíc sjezd bude vybudován ze zámkové dlažby a bude jej možné rozdělat.
Zastupitel Martin Hradil Vždycky bylo zvykem v UZOBu byly informace o činnosti obce vypsány

dopředu a teď zde nebyly.
Starosta Petr Měrka Nebyly tam, protože jsem to zpracovával až dnes ráno. Bude se to postupně

zlepšovat. Budu se doučovat vše v čem ještě "plavu".
Zastupitel Tomáš Marek Co bylo předmětem schůzky s právním zástupcem ohledně NY legal s. r. o.?
Starosta obce Petr Měrka Já jsem se v tom potřeboval zorientovat. Po nástupu na OÚ, mě tam čekala

předžalobní výzva na 21.500,-Kč a na základě této jsem se dozvěděl, že je
tam další předžalobní výzva na 1.350 000,-Kč. Takže jsem se v tom
potřeboval zorientovat. Domluvil jsem se s tím právníkem a jel za ním.
Bavili jsme se o tom asi 3 hodiny. V podstatě je to tak, že v letošním roce
tady bylo od společnosti NY legal, která je spojena se společností
ABV Flow, kolem 100-120 žádostí dle zákona 106. Oni hodně těžili
informace a částečně vytvářeli tlak, aby někomu "ruply nervy" a tu částku
raději zaplatil. Bohužel, v té zakázce byly i nějaké problémy z obou stran a
ten právník mi řekl na rovinu, že vůbec netuší, jestli máme 30% nebo 80%
šanci v případném sporu. Takže jsme domluveni, že ty předžalobní výzvy
budeme ignorovat a čekat, jestli to tedy dotlačí až k soudu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí informace o činnosti OÚ od 10.11.2022
do 20.12.2022.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Schválení hospodaření obce dle rozpočtového provizoria na 1. čtvrtletí roku 2023

Zastupitelé byli seznámeni s tím, že obec nemá na rok 2023 zpracovaný rozpočet. Ten bude zastupitelům
předložen na následující schůzi zastupitelstva obce. V prvních dvou měsících roku 2023 bude obec hospodařit
podle rozpočtového provizoria.

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje hospodaření obce dle pravidel rozpočtového provizoria
dle § 13 zákona 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, nejdéle do 31. 3. 2023.
Rozpočet bude čerpán nejvýše v objemu 1/12 skutečných rozpočtových výdajů roku 2022. Mateřské škole
bude měsíčně poukázána částka 50.000,-Kč a základní škole 150.000,-Kč.
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Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/3Z/2022 bylo schváleno.

4. Schválení rozpočtového opatření č. 3/2022

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2022

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/3Z/2022 bylo schváleno.

Přílohy:
Rozpočtové opatření č.3-2022.pdf

5. Schválení určeného zastupitele

Na základě ustanovení § 6 odst. 1) písmeno c) a odst. 5) písmeno a) a f) zákona č. 183/2006 Sb., o územním
plánování a stavebním řádu(stavební zákon) v aktuálním znění a ustanovení § 35 odst. 1) a § 84 odst. 2)
písmeno x) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení) v   aktuálním znění je třeba aby ZO schválilo
určeného  zastupitele  pro  územní  plánování  pro  období  2022  -  2026.  Určený  zastupitel  spolupracuje
s pořizovatelem a zpracovatelem při  pořizování  územně plánovací  dokumentace a jejích změn v rozsahu
stanoveném zákonem. 

Diskuze:
Zastupitel Tomáš Marek Proč nedělá pro tuto problematiku pověřeného zastupitele Hana

Helsnerová?
Starosta obce Petr Měrka Nemůže skrz střet zájmů. Po komunálních volbách jí v zaměstnání na MěÚ

Holešov odebrali veškerou agendu, která je spojena s Kostelcem
u Holešova.

Zastupitel Petr Hlobil Co je příčinou?
Starosta obce Petr Měrka Protože sedí ve vedení obce, tak se chtějí na úřadě vyhnout podezření

ze střetu zájmů.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova stanovuje na základě ustanovení § 6 odst. 1) písmeno c) a odst. 5)
písmeno a) a f) zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon)
v aktuálním znění a ustanovení § 35 odst. 1) a § 84 odst. 2) písmeno x) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích
(obecní zřízení) v  aktuálním znění stanovuje Radoslava Pospíšilíka určeným zastupitelem pro územní
plánování.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 3 (Hlobil st. Petr, Hradil Martin, Marek Tomáš)

Usnesení č. 4/3Z/2022 bylo schváleno.

6. Schválení příspěvku na stravné pro uvolněného zastupitele

Zaměstnavatel je dle zákona 262/2006 Sb. Zákoník práce v platném znění (§ 236 odst. 1), povinen umožnit
zaměstnancům  stravování.  Zaměstnavatel  může  svým  zaměstnancům  stravování  poskytovat  na  základě
podmínek stanovených ve vnitřním předpisu (§ 236 odst. 2).  

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje poskytování příspěvku na stravu pro uvolněného
zastupitele - starostu obce ve výši  50 % z ceny jednoho jídla za jeden pracovní den.
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Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/3Z/2022 bylo schváleno.

7. Schválení používání soukromého vozidla pro služební účely

Obec Kostelec u Holešova nemá k dispozici vozidlo pro služební potřeby starosty obce. V minulých volebních
obdobích byla potřeba vozidla pro služební účely řešena soukromým vozidlem starostky obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje využívání soukromého vozidla pro služební cesty
starosty obce a úhradu nákladů dle platných legislativních předpisů.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/3Z/2022 bylo schváleno.

8. Schválení prodeje obecního pozemku p. č. 245/15 v k. ú. Kostelec u Holešova

Opatrovník paní Zdenky Večeřové, ***, p. Michal Večeřa, ***, žádá v jejím zastoupení o odprodej obecního
pozemku p. č. 245/15 k. ú. Kostelec u Holešova o výměře 364 m2. Pozemek je dlouhodobě užíván jako zahrada
a s přilehlou parcelou č. 245/2 v majetku žadatelky a je oplocen. 

Záměr prodeje pozemků  p. č. 245/15 k. ú. Kostelec u Holešova byl vyvěšen na úřední desce od 06.09.2022
do 22.09.2022. Jiný zájemce o pozemky se nepřihlásil. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje prodej obecního pozemku p. č. 245/15 k.ú. Kostelec
u Holešova  za cenu obvyklou - 20 Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/3Z/2022 bylo schváleno.

9. Žádost o odprodej obecního pozemku p. č. 736/49 a st. 530 v k. ú. Kostelec u Holešova

Pan  Vítězslav  Spáčil,  ***,  informoval  písemně  starostu  obce  Kostelec  u  Holešova  o  záměru  odkoupení
obecního pozemku do osobního vlastnictví.  Jedná se o pozemek na parcele č.  736/49 o výměře 13 m2  a
parcelu st. 530, kdy se jedná o zastavěnou plochu o výměře 5 m2 v KÚ obce Kostelec u Holešova. Pozemky jsou
součástí oploceného dvoru a zastavěné plochy domu, které historicky tvoří jeden celek. 

Diskuze:
Zastupitel Petr Hlobil Navrhuji přeformulování usnesení, dle aktuálního znění chceme prodat

pozemky, které nevlastníme.
Starosta obce Petr Měrka Souhlasím, budeme hlasovat o Vámi navrženém usnesení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje vyhlášení záměru prodeje části pozemku p. č. 736/29
o výměře 13 m2, nově bude označeno p. č. 736/49 a části pozemku st 82 o výměře 5 m2, nově bude
označeno st 530. Obě parcely se nachází v k. ú. Kostelec u Holešova.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/3Z/2022 bylo schváleno.
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Přílohy:
Žádost o odprodej pozemku parcela č. 736.pdf
Souřadnice pro zápis do KN.pdf
Výkaz dosavadního a nového stavu údajů Katastru ne

10. Zprávy kontrolního výboru

Dne 28.11.2022 proběhla na OÚ ze strany Kontrolního výboru obce Kostelec u Holešova kontrola dokumentace
z 2. zasedání ZO ze dne 10.11.2022. Přílohou bodu je Protokol Kontrolního výboru o kontrole č. 1. Druhá
kontrola proběhla 12.12.2022 a předmětem byla kontrola agendy vyřizování žádostí dle zákona č. 106/1999 Sb.
a 128/2000 Sb. za období od 19.10.2022 do 12.12.2022. S výsledky kontroly zastupitele seznámil pan Martin
Hradil a oba protokoly o provedených kontrolách jsou přílohou zápisu ze ZO č. 3

Diskuze:
Starosta obce Petr Měrka O zápise jsme věděli hned, jak se to stalo, protože jsme se domluvili, že

o zápisy se bude starat Aleš. Určitě půjde do sebe a jako učitel se bude učit
rychle. Pokud jde o stošestky, ty jsou na mě. Část jich byla prošlá už když
jsem nastoupil. Na rovinu, ne že bych se na ně vykašlal, ale neuměl jsem
nic. Teď už toho umím podstatně víc a snažil jsem se primárně vyřešit
žádosti od NY legal, protože s tím druhým žadatelem je v celku rozumná
řeč. Dokonce mi nabízel, že některé stáhne, což jsem odmítl, jelikož se to
potřebuji na něčem naučit. V té době, a to jsem tu ani nezmiňoval, jsem
řešil dvě výhružky exekucí ze strany KÚ Zlín kvůli odmítání poskytnutí
informací. Jedna na mě čekala hned po mém nástupu do funkce, která už
byla po lhůtě. S děvčaty na "právním" jsem se domluvil, daly mi na to
do středy čas a já jsem to zvládl již v pondělí, na což jsem celkem hrdý.
Další byla o pár dní později, tu jsem zvládl během následujícího dne, takže
exekuce, které nám hrozily kvůli stošestkám, jsem odvrátil. NY legal jsem
odpověděl, to bylo celkem jednoduché. Stačilo se podívat do stavebního
deníku a odpovědět ano-ne. Ty ostatní postupně zpracovávám, učím
se anonymizovat, učím se částečně odmítat a učím se i další věci. Celkem
to jde. Myslím, že po zítřku s tím pohnu a bude to sprovozeno ze světa.
Jinak na těch setkáních ve Zlíně, o kterých jsem vás informoval, byli chlapi
z ministerstva, kteří tady prováděli kontrolu, o které se ještě budeme bavit.
S nimi jsem to konzultoval. Oni zhodnotili, že při počtu 6.000 obcí, kdy je
v jejich silách provést kontrolu 100 obcí za rok, se potkáme za 60 let.
Děvčata na právním oddělení ve Zlíně, která nám navrhovala ty exekuce,
byla spokojená, jak jsem se s tím popasoval a nabídla, že se mám
telefonicky ozvat, když budu potřebovat poradit s žádostmi, co mám
v závěsu. Nicméně, po stažení toho zpoždění vyřízení by to mělo být
v pořádku.

Zastupitel Petr Hlobil Ta kontrola z toho ministerstva si nás vylosovala nebo byla na něčí podnět?
Starosta obce Petr Měrka To netuším, já jsem to s nimi neřešil.
Zastupitel Martin Hradil Na začátku jsme se bavili o nátlaku formou žádostí o informace

od společnosti NY legal. Mě teda při kontrole zaujalo, že ve chvíli, kdy byl
starostou obce zvolen pan Jiří Čúzy, tak mu za dobu jeho fungování přišlo
12 nebo já nevím kolik žádostí od fyzické osoby nebo právnické osoby nebo
nějakého spolku. A ve chvíli, kdy pan Čúzy z funkce starosty odstoupil, už
od ani jednoho tohoto subjektu nepřišla ani jedna žádost podle 106, což je
taky takové zajímavé a asi si může každý udělat obrázek sám.

Starosta obce Petr Měrka To já nemám pod kontrolou.
Zastupitel Martin Hradil To není mířeno na tebe.
Starosta obce Petr Měrka Spoustu informací jsem mu poskytl ústně a nebylo potřeba o ně žádat.
Zastupitel Martin Hradil Za fungování minulého vedení obce, kdyby nepřišla odpověď v zákonem

stanovené lhůtě...často jsme se tady opírali o to, že se má dělat vše podle
zákona.

Starosta obce Petr Měrka Jak si to minulé vedení obce nastavilo, tak to mělo. Já jsem si to nastavil
jinak a funguje to.
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Zastupitel Martin Hradil Pozor, to není o tobě, já to neberu jako útok na tebe, to není o tobě.
Starosta obce Petr Měrka Sorry, Jirka je v tom nevinně.
Zastupitel Martin Hradil Najednou nevadí, že odpovědi nejsou v zákonné lhůtě.
Starosta obce Petr Měrka Nastavil jsem jiný způsob komunikace.
Zastupitel Martin Hradil Jak je možné, že najednou nevadí, že nejsou dodržovány zákonné lhůty
Starosta obce Petr Měrka Mi to vadí, že něco ještě nemám hotové, ale něco jsem koupil už po lhůtě,

tak sorry, musím se to naučit. Já vím, že je to špatně. Já ti dokážu
odpovědět jen na to, co se týká mě.

Petr Hlobil z pléna Právě, že se to týká vás všech. Vy už to od září vedete a je prosinec,
tři měsíce odbavujete stošestky. Takže je to o vás všech, nejen o tobě. Jde
jen o jednu věc, když sis to dokázal tak domluvit. Ten člověk, který to dělal,
tak představ si, že já jsem teď v pozici, že se rozhodnu a budu teďka posílat
kontroly, budou ti tu najíždět jedna za druhou, každý den. Takže není to
o tom, že sis to domluvil, ale že je to člověk, který s vámi sympatizuje a
polevil ve své činnosti. Je to člověk, který je s vámi svázaný a který tady to
peklo dělal. Teď se můžeme bavit o tom, jestli je to v pořádku nebo není. Já
říkám, že je to nemorální, že teď jej zákony nezajímají, když tady osm roků
šikanoval úřad. Ty to tady teď bagatelizuješ, že ses s ním domluvil a
podobný věci, to je srandovní.

Starosta obce Petr Měrka Já jsem jim prostě řekl, jak to je. Oni řekli jo, byli jsme tam. Víme. Byli jsme
tam na kontrolu. Za chvíli budeme takový zápis řešit, dali lhůtu na nápravu
a je to.

Petr Hlobil z pléna Já mám problém s tím bagatelizováním z tvé strany.
Starosta obce Petr Měrka Já to nebagatelizuji, já si někdy dělám srandu i z vážných věcí, takový jsem

já, s tím se asi budete muset naučit žít, protože já jsem se s tím taky musel
naučit žít.

Zastupitel Martin Dulava Já bych poprosil, aby se udílelo slovo.
Starosta Petr Měrka Já jsem to sledoval, byl to jen oční kontakt, polepším se, dám na to

pozor. Pokud se již nikdo nechce vyjádřit, přečtěte usnesení.
Zastupitel Petr Hlobil Já bych chtěl dát protinávrh usnesení. Moc se nezmění. Zastupitelstvo obce

Kostelec u Holešova bere na vědomí výsledky provedené kontroly
Kontrolním výborem a ukládá starostovi obce jejich zveřejnění na www.
stránkách obce.

Starosta obce Petr Měrka O návrhu se nehlasuje, pouze se bere na vědomí.
Zastupitel Petr Hlobil V usnesení je část, že ZO ukládá starostovi obce zveřejnění výsledků

kontrol, proto musí být hlasováno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí výsledky provedené kontroly Kontrolním
výborem a ukládá starostovi obce jejich zveřejnění na www stránkách obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Dulava Martin)

Usnesení č. 9/3Z/2022 bylo schváleno.

Přílohy:
Protokol o kontrole Kontrolního výboru č. 1.pdf
Protokol o kontrole č. 2 Kontrolního výboru.pdf
Tabulka s přehledem doručených žádostí I..pdf
Tabulka s přehledem doručených žádostí II.pdf

11. Zpřístupnění informací ze spisové služby Kontrolnímu výboru

Dne 28.11.2022 požádal předseda a členové Kontrolního výboru o zpřístupnění informací ze spisové služby.
Žádost je přílohou tohoto bodu.

Při projednávání bylo k věci přečteno stanovisko Ministerstva vnitra, které je přílohou tohoto bodu.
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Dále bylo projednáno, že Kontrolnímu výboru budou poskytnuty veškeré informace, o které si výbor zažádá.
Ze strany předsedy Kontrolního výboru byl upřesněn účel této žádosti. Bylo dohodnuto, že Kontrolnímu výboru
budou vždy poskytnuty veškeré informace, o které si požádá.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova zamítá žádost Kontrolního výboru na zpřístupnění spisové služby.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 2 (Hlobil st. Petr, Hradil Martin) / Zdrželo se: 2 (Marek Tomáš, Slováček Zdeněk)

Usnesení č. 10/3Z/2022 bylo schváleno.

Přílohy:
Žádost o zařazení bodu do programu zasedání ZO č.

12. Projednání protokolu o kontrole výkonu samostatné působnosti provedené u obce Kostelec u
Holešova na základě § 129 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení) ve znění pozdějších
předpisů

V souladu s § 129 z. č. 128/2000 Sb. o obcích, byla ze strany Ministerstva vnitra České republiky u obce
Kostelec  u  Holešova  prováděna  kontrola  výkonu  samostatné  působnosti.  Kontrola  se  týkala  období
od 01.01.2021 do 18.08.2022. Předmětem kontroly byl postup obce v případech dle § 82 z. č. 128/2000 Sb.
o  obcích.  Dále  se  týkala  zveřejňování  informací  a  postupu při  podávání  a  vyřizování  písemných žádostí
o poskytnutí informací dle z. č. 106/1999 Sb. o svobodném přístupu k informacím.

Starosta obce seznámil přítomné zastupitele s protokolem o kontrole, který je přílohou tohoto bodu, zejména
kladl důraz na seznámení s nápravnými opatřeními, které z protokolu o kontrole vyplývají.

Diskuze:
Zastupitel Petr Hlobil Takovýto zápis jsme měli už v roce 2016, je to vždycky na podnět pana

Žůrka, to si řekněme otevřeně. Jinak by tato kontrola nikdy nepřišla.
V takovém rozsahu, jako je teď, proběhla v roce 2016. Mají přesnou
strukturu, podle které to udělali i v roce 2021. Tím, že to spadlo do voleb,
tak nebylo možné to projednat na ustavujícím zasedání a probírá se to tedy
teď. Není to nic mimořádného. Na mě to bylo taky. Jen bych chtěl říct, že
jsou to zbytečnosti, dávat nějaké podněty, ta kontrola vždycky musí přijít.
Já vám to řeknu tak, ona přišla a je možné, že v jednom zápisu ze dvaceti,
byl tento po lhůtě a to je to, že jsme porušili zákon. Vy jste ho porušil dnes,
akorát je to s tím rozdílem, že když jsme to porušili my, tak je to vyvěšené
na sociálních sítích a dávají se tam palce nahoru, když to udělá pan Měrka,
tak to zase takový problém není, nějak se s tím vypořádáte. Akorát vám
řeknu jednu věc, my zastupitelé jsme protokol dostali
v podkladových materiálech. Lidé, co se přišli na zastupitelstvo podívat,
jen hltají vaše slova. My jsme v roce 2015 zřídili dataprojektor s plátnem
a mohlo to na něm být promítnuto.

Starosta obce Petr Měrka Do příště bude realizován dataprojektor.
Zastupitel Petr Hlobil Dávám protinávrh usnesení. Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova

ukládá starostovi obce splnit všechny povinnosti uvedené v Protokolu
o kontrole výkonu samostatné působnosti provedené u obce Kostelec
u Holešova na základě § 129 a násl. zákona č. 128/2000 Sb., o obcích
(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů ze dne 16. září 2022.

Starosta obce Petr Měrka Víte, že to už mi uložilo už to ministerstvo.
Zastupitel Petr Hlobil Pane Měrko, když se to projednává na ZO, tak to ZO vás úkoluje, vy byste

to taky nemusel dělat a třeba to předat k vyřízení místostarostovi nebo
někomu jinému.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova ukládá starostovi obce splnit všechny povinnosti uvedené
v Protokolu o kontrole výkonu samostatné působnosti provedené u obce Kostelec u Holešova na základě
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§ 129 a násl. zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů ze dne 16.
září 2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 1 (Dulava Martin) / Zdrželo se: 1 (Václavková Miluše)

Usnesení č. 11/3Z/2022 bylo schváleno.

Přílohy:
Protokol o kontrole výkonu samostatné působnosti p

13. Projednání zápisu č. 142/2022/EKO z dílčího přezkoumání hospodaření obce Kostelec u
Holešova, IČO 00287342 za rok 2022

V období od 29.11.2022 do 30.11.2022 bylo na základě zákona č. 420/2004 Sb., o přezkoumávání hospodaření
územních samosprávných celků a dobrovolných svazků obcí provedeno dílčí přezkoumání hospodaření obce
Kostelec u Holešova za rok 2022. Přezkoumání vykonáno kontrolorem pověřeným řízením přezkoumání, paní
Ing. Marií Hermanovou.

Přílohou tohoto bodu je zápis z dílčího přezkoumání hospodaření, se kterým starosta obce přítomné zastupitele
seznámil.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí Zápis č. 142/2022/EKO z dílčího
přezkoumání hospodaření obce Kostelec u Holešova, IČO 00287342 za rok 2022.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Přílohy:
Zápis č. 142 2022 EKO z dílčího přezkoumání hospod

Auditorka v  zápise  uvádí:  "Kontrola  shledává v  zaplacení  projektové dokumentace pro stavební  povolení
v době, kdy měla být stavba dokončena riziko vzniku škody, které by mělo posoudit ZO a rozhodnout, zda
se obci stala škoda a jakou bude požadovat náhradu v případě, že se škoda stala".

Diskuze:
Starosta obce Petr Měrka Mimo projednání zprávy se tedy musíme usnést, zda nám škoda vznikla, či

nikoliv. Já když jsem kolem toho chodil, ptal jsem se na Stavebním úřadě,
ptal jsem se projektantů a architektů, kteří pro nás dělali jiné zakázky,
tak mi bylo řečeno, že dokumentace skutečného stavu nejde použít
na stavební řízení. Takže to, že to bylo na začátku špatně a musela být nová
dokumentace za další peníze, nebylo předmětem kontroly ani předmětem
dnešního jednání. Aby se z toho nějak vybruslilo, tak ta dokumentace byla
potřeba a částka byla v kompetenci RO a ZO se k tomu tedy postaví tak, jak
jsme navrhli usnesení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova konstatuje ,že dokumentace zmiňovaná v článku A zápisu
z dílčího přezkoumání jako potencionální riziko byla potřebná.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/3Z/2022 bylo schváleno.

14. Schválení členů finančního výboru

Předsedkyně finančního výboru Ing. Iva Hašková navrhla za členy finančního výboru Mgr. Miluši Václavkovou
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a Mgr. Jindřicha Suralu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje Mgr. Miluši Václavkovou a Mgr. Jindřicha Suralu jako
členy finančního výboru.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Václavková Miluše)

Usnesení č. 13/3Z/2022 bylo schváleno.

15. Dodatek č. 1 ke smlouvě Č. 1190901718 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního
prostředí České republiky

Starosta seznámil přítomné zastupitele se zněním dodatku, který je přílohou tohoto bodu.

Diskuze:
Zastupitel Tomáš Marek Proč v bodu 1, 2 je 102 003,-Kč a 90 363,-Kč a potom v článku 2 se částka

102 003,-Kč nahrazuje částkou 92 054,- Kč
Starosta obce Petr Měrka Na rovinu nevím, dodatek byl doručen dnes s tím, že to máme projednat

na zastupitelstvu. Moc jsem to nekontroloval.
Zastupitel Tomáš Marek Musíme to dnes odsouhlasit?
Starosta obce Petr Měrka Ověřím správnou částku. Usnesení postavíme tak, že po vyjasnění rozporu

v částkách budu pověřen podpisem dodatku.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova pověřuje starostu obce podpisem dodatku č. 1 ke smlouvě Č.
1190901718 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí České republiky po vyjasnění
rozporu v částkách uvedených v bodu I. a II. tohoto dodatku smlouvy.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/3Z/2022 bylo schváleno.

Přílohy:
Dodatek č. 1 ke smlouvě č. 1190901718 o poskytnutí

16. Návrh na schválení mimořádné odměny členům kulturní komise při OÚ Kostelec u Holešova

Končící předsedkyně kulturní komise při OÚ Kostelec u Holešova Mgr. Michaela Čúzy zaslala dne 19.12.2022
návrhy na odměny členům kulturní komise za jejich práci. Jmenovitě Mgr. Petře Pospíšilíkové odměnu ve výši
2.500,-Kč, Petře Markové odměnu ve výši 2.500,-Kč, Martině Pšenčíkové odměnu ve výši 2.000,-Kč a Romanu
Slaměníkovi odměnu ve výši 2.000,-Kč.

Diskuze:
Místostarosta Aleš Pospíšilík Pro tento bod nebudu hlasovat, jedná se v tom bodu o moji manželku.
Zastupitel Dušan Marek Ze stejného důvodu jako Aleš nebudu hlasovat.
Zastupitel Tomáš Marek Také nebudu hlasovat, v bodě se jedná o moji švagrovou.
Zastupitel Jiří Čúzy Také nebudu hlasovat, v bodě se jedná i o moji švagrovou.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje odměny členům kulturní komise dle návrhu končící
předsedkyně kulturní komise Mgr. Michaely Čúzy.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 15/3Z/2022 bylo schváleno.
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Přílohy:
Návrh na schválení mimořádné odměny.pdf

17. Diskuze

 

 

 

 

Diskuze:
Zastupitel Petr Hlobil Přečetl svůj příspěvek do diskuze, který bude přiložen k zápisu.
František Měrka z pléna Pojízdná pekárna, která se řešila na začátku, jezdí i do Karlovic?
Starosta obce Petr Měrka Ano.
František Měrka z pléna Kolik je vlastně v Karlovicích obchodů?
Starosta obce Petr Měrka Asi čtyři. Omlouvám se za nemístný žert.
Zastupitel Martin Hradil Já samozřejmě chápu, ten argument, že prodejna jezdí na Karlovice. Ale oni

budou jezdit, i když se jim nezaplatí. Chápu, že lidi na Karlovicích obchod
nemají a museli by jezdit do Kostelce. Ale i když se prodejně nezaplatí,
stejně jezdit bude. Nechápejte to tak, že někdo chce, aby byly Karlovice
odstřiženy. Jde spíš o to, že doteď na Karlovice jezdili a nikdo jim nemusel
platit. Najednou se jim musí platit, aby dělali to, co dělali doteď zadarmo?

Hana Procházková z pléna Do Němčic taky jezdit nepřestali, jezdí tam zadarmo stále. Do všech
okolních vesnic jezdí zadarmo.

Starosta obce Petr Měrka Já to vnímám, respektuji, my jsme se o tom bavili a došli jsme k rozhodnutí,
které bylo v kompetenci RO. Stejně tak, jak bylo v kompetenci RO ta
projektová dokumentace.

Zastupitel Martin Hradil Jako v pořádku, já to beru, je to vaše rozhodnutí. Tady se to pořád bere, že
někdo chce zabránit tomu, aby to jezdilo do Karlovic.

Starosta obce Petr Měrka To nikdo neřekl.
Zastupitel Martin Hradil Jako dotaz kolik je v Karlovicích obchodů, to ví moje osmileté dítě kolik je

v Karlovicích obchodů.
Petr Hlobil z pléna Tady jde v podstatě o princip. Teď přijde jiná firma a řekne, že chce taky,

tak by tu měla být nějaká rovnost podporování těch firem. Je to vlastně
konkurenční výhoda jedné firmy. Až přijde druhá a řekne: "já chci taky",
tak jakým způsobem to budete zdůvodňovat, že jim nedáte.

Starosta obce Petr Měrka Stejně tak jsme dali konkurenční výhodu roštěnskému družstvu.
Petr Hlobil z pléna Tam to bylo zdůvodňované.
Starosta obce Petr Měrka Tam jsme si to zdůvodnili taky.
Petr Hlobil z pléna Určitě si vzpomenete, jak se tady k tomu vedli dlouhé debaty a mluvilo

se o tom, jakým způsobem to zdůvodníme. A zdůvodnilo se, že na Loučkách
bydlí senioři, kteří nedojdou až na náves. Když přijde kontrola, tak jak to
vysvětlíš? A já mám dojem, že to nevysvětlíte, když hned vedle místa, kde
prodejna parkuje, je obchod, ve kterém všechno je. O to jde. Tady nejde
o těch 900.

Zastupitel Dušan Marek Co když za týden přijde Matula, co sem vozí maso, že chce taky. Já
rozumím i názorům lidí tady, že je to problém.

Starosta obce Petr Měrka Když si Matula zažádá, tak to budeme řešit.
Petr Hlobil z pléna Jsou tam nějaké noty, nebo je to "náhodný výbuch" jak to příide?
Starosta obce Petr Měrka Tak u nás je to celé takové chaotické.
Petr Hlobil z pléna To mi stačí.
Starosta obce Petr Měrka Co ti na to mám říct? Jsou to základní potřeby, na Karlovicích se prodejna

využívá hojně, takže jsme to zvažovali a přiklonili se na tu stranu, kdyby
to mělo znamenat, že pokud se jim nepřispěje, budou jezdit jen
do Kostelce.
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Zastupitel Dušan Marek Je nějaká možnost využívat družstvo k odhrnování sněhu? To je spíš dotaz
na zastupitele pana Hlobila nebo na zastupitele pana Pospíšilíka. Proč to
dříve bylo a teď se toho nevyužívá? Bylo to pro obec nevýhodné?

Starosta obce Petr Měrka Těžko říct, jak jsme to "koupili" tak to máme. Na obci je momentálně "jeden
a půl" chlapa a myslím, že v rámci toho, kolik sněhu napadlo, to zvládli
relativně slušně. Hlavní tah obcí je silnice III. třídy a je to věc silničářů.
Obecní komunikace chlapi zvládli dobře. Detaily mohly být lepší, ale
to mohou být vždycky.

Zastupitel Dušan Marek To nebyla kritika. Spíš jsem se chtěl zeptat bývalých starostů, jak to bylo
nastaveno. Jestli to bylo pro obec nevýhodné, nebo jestli obec pořídila
techniku.

Zastupitel Petr Hlobil Tady je trochu jiný problém. Ve dvou dnech nasněžilo hodně sněhu a
odhrnovač na obci má určitý záběr a sílu. Vnímám, co chce Dušan říct.
V ulici, kde bydlí, je úzká cesta a vjezdy do domů, a tak není sníh kam
odklidit. Potřebovalo by to vzít shora dolů až ke garážím a hodit ten sníh
do toho volného prostoru. Ten "bobek" to nezvládne.

Starosta obce Petr Měrka Problém je, že větší traktor by neměl stavitelnou radlici a hrnul by to
na stranu.

Zastupitel Petr Hlobil To by musel hrnout čelně. Dříve tu jezdil traktor z družstva, ale je zde málo
úseků, kde se to dá projet. Třeba na Zahájí je cesta široká, ale nedá se zde
projet skrz zaparkovaná auta.

Petr Hlobil z pléna Jen takový detail, není to moc aktuální, ale na dětském hřišti na Loučkách
je rozbité zábradlí a trčí z toho šroub.

Starosta obce Petr Měrka Bude vyřešeno
Zastupitel Petr Hlobil Poslední informace. 30.11.2022 schválila vláda navýšení odměn starostovi

a od toho se odvíjí výše odměn pro zastupitele. V minulosti jsme to řešili
tak, že jsme schvalovali výši odměn jako 50% možné odměny.

Starosta obce Petr Měrka Budeme to řešit na prvním zastupitelstvu v příštím roce.
Zastupitel Martin Dulava Když už jsme řešili tohle, stálo by za zvážení výše odměňování členům

volebním komisím. Teď budou prezidentské volby, nebo když jsou senátní
volby, oboje jsou dvoukolové a je téměř nemožné sehnat lidi do volebních
komisí. Odměna je stanovena vládou, ale zastupitelstva mohou
schválit mimořádné odměny. Tam, kde je to dvoukolové, by to stálo
za zvážení, jelikož se jedná o dva víkendy.

Starosta obce Petr Měrka My to probereme a zkusíme to nějak vymyslet.

Přílohy:
Příspěvek do diskuze Petr Hlobil zastupitel.pdf
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